



## Welcome Seven New Members of the Association 歡迎七位應屆傑出理大校友加入本會

Congratulations to the seven awardees of the "Outstanding PolyU Alumni Award 2017"! Welcome aboard as our new members of the Association.

We look forward to working with them closely to support the development of the University and the advancement of the society. The new members are:

- Mr Stephen Au Ling-ming, Managing Director of MTECH Engineering Co., Ltd.
- Mr Dennis Ho Chiu-ping, Partner of PricewaterhouseCoopers
- Dr Lau Kam-chiu, Chief Executive Officer and Chief Technical Officer of Automated Precision, Inc.
- Ir Eric Ma Siu-cheung, JP, Secretary for Development, HKSAR Government
- Mr Mike Wong Chik-wing, JP, Deputy Managing Director of Sun Hung Kai Properties Limited
- Ir Dr Wong Kwok-keung, GBS, SBS, JP, Group Chairman and Chief Executive Officer of Kum Shing Group
- The Hon. Frankie Yick Chi-ming, JP, Member (Functional Constituency - Transport) of the Legislative Council, HKSAR

熱烈恭賀第十一屆傑出理大校友選舉七位得獎者，並歡迎他們加入協會，成為我們的一分子。本會期望與他們同心協力，為母校及社會發展作出貢獻。新會員名單如下：

- MTECH Engineering Co., Ltd. 董事總經理區令明先生
- 羅兵咸永道會計師事務所合夥人何超平先生
- 美國自動精密工程公司執行長及技術長劉錦潮博士
- 香港特別行政區政府發展局局長馬紹祥工程師, JP
- 新鴻基地產副董事總經理黃植榮先生, JP
- 金城營造集團主席兼行政總裁王國強博士、工程師, GBS, SBS, JP
- 香港特別行政區立法會議員(航運交通界) 易志明議員, JP

## Call for Mentors - OPAA Master Class 2017/2018 招募「OPAA大師班 2017/2018」師友計劃導師



The Association is going to organize its annual signature event "OPAA Master Class 2017/2018", featuring a speaker forum and an activity-based mentorship programme for PolyU's students. The mentorship programme will be conducted from October 2017 to end of August 2018. During the period, students can connect with and learn from prominent leaders through "shadowing activities" and face-to-face meetings with the mentors. Members are now invited to join the programme as mentors for the new academic year. Please contact the Secretariat for more details.

傑出理大校友協會正在籌備「2017/2018傑出理大校友協會大師班」，此項目是本會一年一度的重點活動，內容包括一場講者論壇及長達近一年的師友計劃。師友計劃由2017年10月開始至2018年8月底，透過「影子活動」及面談等活動，讓學員與導師直接交流、分享及學習。本會現正招募會員成為新學年師友計劃導師，有興趣之會員請與秘書處聯絡。

## EVENT HIGHLIGHTS 活動焦點

**Outstanding PolyU Alumni Award 2017 - Award Presentation Ceremony on 25 April 2017**  
**第十一屆傑出理大校友選舉頒獎典禮晚宴2017年4月25日**



**PolyU 80th Anniversary OPAA Reunion and Special Master Class on 20 February 2017**  
**理大80周年校慶傑出理大校友聚會暨大師班2017年2月20日**



## PROFILE UPDATES 資料更新

## President's Corner 會長專欄

Our alma mater is celebrating its 80th Anniversary in 2017, I sincerely invite our members to actively take part in its various activities, including our signature event OPAA Master Class Speaker Forum and Kick-off of Mentorship programme in mid-October, PolyU Open Day, Global Alumni Leaders Forum and PolyU Gala Dinner in early December. Please stay tuned and support these initiatives!

Taking this opportunity, I would also like to express my heartfelt appreciation to all members for your support and contributions towards the Association over the year. My special thanks go to the following donors and sponsors:

- Ir Dr David HO Chi-shing, JP
- Dr Edith KWAN Ngan-hing, MH
- Dr LAW Kam-chiu
- Ir Prof. LEE Wing-bun
- Ir Eric MA Siu-cheung, JP
- Ir Dr Kenneth NG Kam-wing
- Mr Michael TSUI Kam-fai
- Ir TSUI Tack-kong
- Mr WONG Chik-wing, JP
- Ir Dr WONG Kwok-keung, GBS, SBS, JP
- Ir WONG Tit-shing
- The Hon. Frankie YICK Chi-ming

為慶祝理大於2017年建校80周年，本會將積極參與各項活動，如於10月份舉辦大師班講者論壇及大師班師友同行計劃，以及理大於12月份舉行的開放日、全球校友領袖論壇及理大建校80周年慶祝晚宴。本人誠邀各位踴躍參與，與我們一起為母校慶祝。

藉此機會，本人感謝各會員於過去一年來對本會的支持及貢獻，並特此鳴謝以下人士：

- 何志盛博士、工程師, JP
- 關雁卿博士, MH
- 劉錦潮博士
- 李榮彬教授、工程師
- 馬紹祥工程師, JP
- 伍錦永博士、工程師
- 徐錦輝先生
- 崔德剛教授、工程師
- 黃植榮先生, JP
- 王國強博士、工程師, GBS, SBS, JP
- 黃鐵城工程師
- 易志明議員

